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مدیر اکتشافات ایمیدرو: 
عملیاتی شدن 65 درصد برنامه 

اکتشاف در 6 ماهه نخست امسال 

ایمیدرو اعلام کرد: 65 درصد  مدیر اکتشافات 
ایمیدرو در 6  اکتشافات  بینی شده  پیش  برنامه 

ماهه نخست 1402 عملیاتی شد.
به گزارش روابط عمومی ایمیدرو، احمد فتاحی 
مجلج در گردهمایی مدیران و کارشناسان اکتشاف 
ایمیدرو و شرکت های زیرمجموعه -که به میزبانی 
کرد:  اظهار  شد-  برگزار  ایران  آلومینای  شرکت 
براساس برنامه ریزی حفاری که برای محدوده های 
اکتشافی واحدهای زیر مجموعه ایمیدرو و ایمیدرو 
انجام گرفت برای امسال، 400 هزار متر اکتشاف 

پیش بینی شده بود.
وی افزود: طی 6 ماهه نخست امسال، 260 هزار 
متر اکتشاف انجام گرفت که نسبت به برنامه پیش 

بینی شده، 65 درصد آن عملیاتی شده است.
ایمیدرو  برنامه   ایمیدرو درباره  اکتشافات  مدیر 
برای کشف معادن جدید خاطرنشان کرد: با توجه 
به اینکه ایمیدرو تضمین ماده اولیه صنایع معدنی 
در کشور را بر عهده دارد، بنابراین، برنامه اکتشافات 
عناصر پایه، کانسنگ آهن، زغال سنگ و پلی متال 

را در دستور کار دارد.
اکتشافی  پروانه های  رو،  این  از  داد:  ادامه  وی 
جدیدی وجود دارد که به نام ایمیدرو ثبت شده 
و امیدواریم با انجام عملیات اکتشافی، به ذخایر 

جدیدی دست پیدا کنیم.
شناسایی 26 محدوده اکتشافی بوکسیت

برنامه های  و  ها  فعالیت  درباره  فتاحی مجلج 
داشت:  بیان  ایران  آلومینای  شرکت  اکتشافی 
شده  ذخایرکشف  یافتن  اختصاص  به  توجه  با 
بوکسیت برای مصرف در شرکت آلومینای ایران و 
همچنین محدودیت های موجود در این ذخایر، 
نیاز بود که اکتشافات و توسعه ذخایر جدید در 

دستور کار ایمیدرو قرار بگیرد.
وی افزود: بر این اساس، نتایج مطالعات این پهنه 
منجر به شناسایی 10 محدوده اکتشافی در استان 
خراسان شمالی، 12 محدوده در استان سمنان، 4 
محدوده در کهگیلویه و بویراحمد شد که امیدواریم 
با اکتشاف سیستماتیک در این محدوده ها، ذخایر 

جدیدی به ذخایر بوکسیت کشور اضافه کنیم.

یونس مظلومی مدیر عامل بیمه تعاون در 
حاشیه دهمین رویداد کیش اینوکس:

بیمه تعاون، شرکتی سرمایه پذیر و 
سرمایه گذار

در حاشیه برگزاری دهمین رویدادکیش اینوکس 
یونس مظلومی، مدیرعامل بیمه تعاون، از سرمایه 

پذیری و سرمایه گذاری این شرکت سخن گفت. 
به گزارش روابط عمومی بیمه تعاون به نقل از 
بورس 24: در حاشیه برگزاری دهمین رویدادکیش 
اینوکس یونس مظلومی، مدیرعامل بیمه تعاون؛ 
با اشاره به حفظ منافع سهامداران و نوسانات بازار 
سهام اظهار داشت: اتفاقات بازار سرمایه در بعضی 
مواقع خارج از کنترل است اما سهام بیمه تعاون 
هیچ وقت نوسان هیجانی نداشته و این موضوع 
است  داشته  همراه  را  سهامداران  نسبی  رضایت 
همچنین وضعیت شرکت از نظر ترازنامه و ذخایر، 
شرایط خوبی را تجربه کرده وامیدواریم درآینده نیز 
وضعیت سهام و سهامداران اوضاع بهتری را تجربه 
کند. وی در ادامه با اشاره به نماد بیمه تعاون در 
بورس، گفت: شرکت بیمه تعاون شرکتی سرمایه 
پذیر و سرمایه گذار است که عملکردی سودآور را 

داشته است.
مدیر عامل بیمه تعاون در پایان سخنان خود 
با اشاره به حمایت از تیم استقلال گفت: افتخار 
داریم به مدت 3 سال هم اسپانسر و هم بیمه گر 
بازیکنان،  که  معنا  بدان  باشیم  استقلال  باشگاه 
کارکنان این تیم را به همراه خانواده و تمام مراکز 
و ساختمان های این باشگاه را تحت پوشش بیمه 
این حمایت در سال های  البته  قراردهیم  تعاون 

آینده نیز ادامه خواهد داشت.

بازتاب مثبت پرداخت خسارت 
550میلیارد تومانی بیمه آسیا به 

شرکت الکترواستیل مشهد

گزارش تصویری پرداخت خسارت 550 میلیارد 
تومانی بیمه آسیا به کارخانه الکترو استیل، در 
نمایشگاه اینوکس 2023 کیش با بازخورد مثبت 

روبرو شد. 
 به گزارش روابط عمومی بیمه آسیا، گزارش 
آسیا  بیمه  بزرگ  خسارت  پرداخت  تصویری 
لوازم  کارخانه صنایع  آتش سوزی  به خسارت 
خانگی الکترو استیل مورد توجه بازدید کنندگان 

قرار گرفت.
در این گزارش تصویری میزان خسارت وارده به 
این کارخانه و نحوه رسیدگی و پرداخت خسارت 
و سرعت عمل بیمه آسیا در پرداخت خسارت 

جلب توجه می کرد.
گفتنی است در پی آتش سوزی بخش بزرگی 
از کارخانه الکترو استیل که در اردیبهشت ماه 
سال جاری به وقوع پیوست، بلافاصله با دستور 
مدیرعامل بیمه آسیا جهت جلوگیری از توقف 
تولید، مبلغ 300 میلیارد تومان علی الحساب به 

این کارخانه پرداخت شد.
نهایی  برآورد  از  پس  گزارش،  این  اساس  بر 
و  آسیا  بیمه  با حضور مدیرعامل  کارشناسان، 
مدیرعامل الکترو استیل باقیمانده مبلغ خسارت 
به ارزش 250 میلیارد تومان پرداخت شد. بدین 
ترتیب در مجموع مبلغ 550 میلیارد تومان بابت 
کل خسارت کارخانه الکترو استیل توسط بیمه 

آسیا پرداخت شد.
اظهار  دیدار  این  در  آسیا  بیمه  مدیرعامل 
داشت، بیمه آسیا همواره بیمه گذاران خود را در 
روز های سخت، همراهی و همیاری می کند و با 
توجه به برخورداری از سرمایه و توانمندی مالی 
بالا، پشتیبان مطمئنی برای بیمه گذاران و مردم 
است که در این راستا در سال گذشته به عنوان 

برند محبوب مردم ایران انتخاب شد.
ارائه  برای  کرد،  نشان  خاطر  بادین  مسعود 
هرچه بهتر خدمات ضرورت دارد که صاحبان 
تولیدی و صنعتی،  و واحد های  کار  و  کسب 
نسبت به اخذ پوشش های کامل بیمه ای اقدام 
کنند چرا که معضل کم بیمه گی، سرمایه این 
واحد ها را در زمان وقوع حادثه به شدت تهدید 

می کند.  
محمدزاده  مجید  مراسم،  این  ادامه   در 
مدیرعامل کارخانه الکترو استیل نیز با قدردانی 
از سرعت عمل بیمه آسیا در بررسی و پرداخت 
خسارت این کارخانه، از تلاش و توجه مدیرعامل 
بیمه آسیا بابت پیگیری ویژه پرونده و جلوگیری از 
توقف تولید این واحد بزرگ صنعتی سپاسگزاری 
کرد و گفت: در حقیقت، پرداخت به موقع و 
دقیق خسارت توسط بیمه آسیا، حرکتی حرفه 

ای، ارزشمند و فراوظیفه ای بود. 
وی افزود: هم اکنون به واسطه دریافت مبلغ 
خسارت از بیمه آسیا، سالن های تولید کارخانه 
بازسازی و راه اندازی شده اند و فعالیت آن در 

همان محل آغاز شده است.

برد تیم بیمه سرمد در دومین روز از 
مسابقات فوتسال صنعت بیمه 

در دومین روز از مسابقات فوتسال صنعت 
تیم  شد،  برگزار  کشتیرانی  سالن  در  که  بیمه 
فوتسال بیمه سرمد مقابل تیم بیمه معلم به 

برتری دست یافت. 
به گزارش روابط عمومی بیمه سرمد، دومین 
با پنج  بیمه  از مسابقات فوتسال صنعت  روز 
بازی آغاز شد که تیم بیمه سرمد با سرپرستی 
حسین صباغی موفق شد با نتیجه پر گل 10 بر 

صفر از سد بیمه معلم بگذرد.
این مسابقات تا روز شنبه چهارم آذرماه ادامه 
خواهد یافت و علاقه مندان می توانند از طریق 
این لینک به صورت آنلاین این بازی ها را دنبال 

کنند.

جدیدترین گزارش مرکز آمار ایران خبر از فشار 
مضاعف به مستاجران در طول یک سال گذشته 
می دهد. تورم ماهانه اجاره مسکن در مهر ماه به 4.3 
درصد رسیده این در حالی است که در شهریورماه 
این میزان 3.5 درصد و در مرداد ماه 3.3 درصد 
اجاره بهای  تغییرات شاخص  است. همچنین  بوده 
مسکن نشان می دهد سرعت رشد ماهانه اجاره بها 
در کشور نسبت به مهر پارسال به بالاترین حد خود 

رسیده است.
این افزایش تا آنجاست که گفته می شود نرخ اجاره 
مسکن از خرداد به این سو از روند قیمتی مسکن 
پیشی گرفته است، وضعیتی که به گفته »محمود 
اولاد« کارشناس مسکن علاوه بر کاهش قدرت خرید 
مستاجران، معلول کمبود عرضه در کشور است. 
اما این به معنای لزوم افزایش عرضه نیست چرا که 
صرفا معادله مسکن را به طور موقت حل خواهد کرد 
و راهگشا نیست. به گفته این کارشناس مسکن، 
بازار خرید و اجاره در عین حال که به هم خیلی بهم 
مرتبطند، دو بازار مستقل و جدا از هم هستند. ما 
همیشه فکر می کنیم رابطه آن ها مستقیم است، در 
صورتی که اینطور نیست. هر کدام عوامل موثر بر 
خودش را دارد. کشش های این دو بازار نیز متفاوت 
است .اولاد در ادامه به توضیح تاثیر کمبود عرضه 
بر قیمت مسکن می پردازد می گوید: »قیمت مسکن 
به ویژه در تهران از چند سال قبل با مشکل مواجه 
است و عملا ساخت و ساز در داخل تهران به دلیل 
اینکه عرضه زمین محدود شد )بخش زیاد آن ساخته 
شد و آن تعدادی هم که مانده یا مشکل سندی دارد 
و یا مالک نمی خواهد آن را بسازد( و کاهش یافته و 
به عبارتی عمودی شده است. در این شرایط وقتی 

تقاضا هست، باعث افزایش قیمت می شود.«
آن هایی که دم از اجرای قانون می زنند تصمیمات 
تنها  و  می گیرند  خود  تخیل  بر  مبتنی  خودسرانه 
نکته ای که برای مدعیان مدیریت جهانی مهم نیست 
وضعیتی است که این روزها زندگی و معیشت مردم 
با آن روبه روست. کشوری که با دارا بودن ثروت ها 
و منابع سرشار هر روز بخاطر ضعیت اداره جامعه 
با کمبودهای مختلف روبه رو می شود و ترکش این 
بی تدبیری به تن نیمه جان اقتصاد ایران می نشیند 
این روزها نیز گرفتار یک خوددرگیری میان اهالی 
دولت رییسی است که سبب شده تا پس لرزه های 

آن وضعیت بازار سیمان را بتکاند!
شوک قیمتی، ارمغان گریبان گیری مسئولان

بذرپاش،  مهرداد  که  شد  شروع  آنجایی  از  ماجرا 
وزیر مسکن و شهرسازی دولت رییسی در اظهارنظری 
بودن سیمان و فولاد در بورس کالا را عامل گرانی و 
مشکلات مسکن معرفی کرد و گفت باید از این بازار 
خارج شود ولی احسان خاندوزی، وزیر مدعی اقتصاد 
رییسی که در وضع راکد امروز کشور بی تقصیر نیست 
مخالفت خود را با این اقدام اعلام کرد و پس از چند روز 
گریبانگیری این اعضای کابینه و عوامل شان در فضای 
مجازی و حقیقی قیمت سیمان در برخی نقاط کشور 
با افزایش به دست مردم رسید! اتفاقی که پس از آن 
عوامل درگیری زبان در کام گرفتند و به این افزایش 

قیمت توجهی نکردند.
دخالت در سنگ بنای بهای مسکن 

و  مسکن  بحث ساخت  در  دخیل  مسئولان  اما 
صاحب نظران این عرصه نیز گرانی سیمان را زیر 
جواد  می دانند.  بورسی  های  سازی  قیمت  سر 
سادات فریزنی، رییس مرکز توسعه و سیاست های 
مدعی  اینباره  در  شهرسازی  و  راه  وزارت  راهبردی 
است که سیمان در دو سالی که وارد بورس شده 

و قبل تر از آن نیز فولاد، شوک های قیمتی زیادی 
شده  زیادی  پروژه های  تعدیل  سبب  که  داشتند 
تعدیل های  کنار  تا در  است. همچنین سبب شد 
بازه زمانی  این پروژه ها وارد شود در  به  زیادی که 
که باید پروژه ها تحویل داده شود این اقدام صورت 
نگرفت و شاهد افزایش قیمت ها نیز بودیم.مردم بر 
اساس قراردادهایی که می بندند اقدام به برنامه ریزی 
می کنند، اما شوک قیمتی که در بازار بورس وجود 
دارد، امکان پیش بینی پذیر بودن آن را از بین می برد، 
این در حالی است که فلسفه بورس بر این مبنا بوده 

که بازارهای سیاه و موازی جمع آوری شوند. 
برخی از مسئولان برای آنکه تاثیر افزایش قیمت 
مصالح را بر معضل ملی رشد نجومی قیمت مسکن 
کم اثر جلوه دهند ادعاهایی مطرح می کنند که جای 
تامل دارد ولی در خصوص میزان تاثیرگذاری قیمت 
برآوردهای  تمام شده  قیمت  در  مصالح ساختمانی 
خانه های  برای  مثال  عنوان  به  دارد؛  وجود  زیادی 
یک تا سه طبقه و اینکه به چه شکلی ساخته شوند، 
بیش از 25 درصد در این واحدها ضریب تمام شده 
بیشتر می شود. در همین حال فرشید پورحاجت، 
بالا  به  اشاره  با  سازان  انبوه  سراسری  کانون  دبیر 
بردن قیمت های مصالح توسط برخی در بورس اظهار 
کرده که چه کسی در بورس برای مصالح ساختمانی 
کشف قیمت می کند؛ او خطاب به آن هایی که دنبال 
توجیه نقش گرانی سیمان در افزایش قیمت مسکن 
هستند نیز گفته سهم سیمان در هزینه ساخت و 

ساز مسکن بالای 5 درصد است نه 2 درصد!
ردپای بورس ادامه دارد

کرده  تلاش  کمبودهای خود  برای  دولت همواره 
تا به منابع دیگر دست اندازی کند و بی شک منابع 
بورسی نیز از این قبیل هستند و از آنجایی که بیشتر 
شرکت های تولید فولاد و سیمان حاکمیتی و دولتی 
هستند خوراک و انرژی ارزان قیمت می گیرند ولی 
محصولاتشان را با قیمت جهانی در بورس عرضه 
می کنند که به نوعی دست کردن در جیب مردم 
اقتصاد  دفتر  مدیرکل  نوروزی،  ابوالفضل  است. 
مسکن وزارت راه و شهرسازی با اعلام این نکته به 
وضعیت نامبارک سیمان در بورس و در نهایت بازار 

مسکن اعتراض می کند. 
اسماعیلی رئیس  بین محمدرضا مهدیار  این  در 
به  انتقاد  با  مسکن  ملی  صندوق  عامل  هیأت 
وضعیت موجود و سنگ هایی که در مسیر ساخت 
مسکن وجود دارد  با اشاره به افزایش قیمت سیمان 
و  فولاد  قیمت  کالا  بورس  که  گفته  بورس  توسط 
سیمان مسکن مردم را بالا می برد! نکته ای که پیش 
از این مردم در کف بازار هم بارها به آن اشاره کردند 
اما بلندگوهای دولتی و حاکمیتی اجازه شنیده شدن 

صدای مردم را نمی دادند. 
از  کارشناسان عرصه مسکن معتقد هستند که 
زمان وارد کردن سیمان به بورس این متریال پایه 
ساختمان 63 درصد نوسان قیمت داشته و در همین 
حال مسعود کریمیان، مدیرعامل مؤسسه  تحقیقات 

و توسعه سازه های قاب فلزی نیز گفته با ورود فولاد 
و سیمان به بورس کالا عملا دلالی چند برابر شد 
و عمده مصرف کنندگان فولاد و سیمان کد بورسی 
کنند.در  خرید  شادآباد  بازار  از  مجبورند  و  ندارند 
همین راستا علی اصغر کیهانی، بنیان گذار صنعت 
نوین بتن نیز به افزایش بی ضابطه قیمت ها اعتراض 
دارد و می گوید راه حل کاهش قیمت مسکن، خروج 
سیمان از بورس و مشخص شدن قیمت تمام شده 

آن است.
نگران بهای مسکن در آینده باشیم!

آن چه مسئولان در بولتن ها و گزارش های اطرافیان 
خود می بینند و می خوانند با آنچه در کف بازار و 
جامعه اتفاق می افتد بسیار متفاوت است و سیمان 
نیز از این قاعده مستثنا نیست و از آنجایی که این 
کالای اساسی ساختمان سازی مانند نان با زندگی 
آن  لرزه ای  از  جامعه  ندارد  سروکار  مردم  روزمره 
بی خبر است، غافل از اینکه صدای این لرزه ها در 
قیمت  افزایش  لابه لای  از  دور  چندان  نه  آینده ای 
مسکن و اجاره بها گوش فلک را پر می کند و آن زمان 
دیگر کار از کار گذشته است.از آنجایی که قیمت این 
محصولات پایه ای ساختمان سازی در اختیار دولت 
و حاکمیت است برای مردم و فعالان بخش مسکن 
قابل قبول نیست که افزایش قیمت ها را نتوان کنترل 
کرد و به بهانه های مختلف لرزه بر اندام این صنعت 
انداخت و سپس گوشه ای نشست و فریاد وامصیبتا 

از قیمت های نهایی مسکن سر داد!

اقتصاد کارا: کیش این زیباترین نقطه و جزیره ایران در روزهای 
میانی آبان ماه، میزبان هزاران نفر از دست اندرکاران بخش های 
اقتصادی ایران بود. این جزیره در حافظه خود در ده ساله اخیر، 
برگزاری رویداد کیش اینوکس در پائیز را بخاطر دارد. رویدادی که 
سال به سال و گام به گام در مسیر بهبود و تعالی ایران گام برداشته 
و هر سال تاثیرگذارتراز گذشته، به حیات و بالندگی ادامه داده و 
به تریبونی برای واکاوی مسائل عدیده به دور از هرگونه جانبداری 

سیاسی تبدیل شده است.
کیش اینوکس با برگزاری دهمین دوره و مهیا کردن اکوسیستم 
بازارهای مالی، پای به مرحله مهمتری گذاشته است؛ تبدیل شدن 
به مجمع اقتصادی غرب آسیا برای گفتمان سازی، تحلیل روندها 
و ترسیم نقشه راه آینده اقتصاد کلان ایران و منطقه با مشارکت 

آنهایی که فرداهای بهتر را آرزو دارند.
رویداد کیش اینوکس 2023 در حالی پایان یافت که به اذعان 
در  به  اتکا  با  مالی  بازارهای  فعالان  و  مسئولان  نظران،  صاحب 
نظرگرفتن همه ابعاد موثر در شکل گیری یک رویداد از جمله نگاه 
صادقانه و برد- برد به کلیه بخش ها، محتوا، شکل، پیام، برنامه 
ریزی، هدفمندی و ایجاد رضایت جمعی، توانست نشان دهد که 
یک رویداد اقتصادی می تواند بستری را فراهم کند که همه ذینفعان 

خود را در آن موثر و نقش آفرین ببینند و درعین حال، به اقتصاد 
این  تازه ای بدهد.  منطقه ای که میزبانی اش را داراست، جان 
همان موضوعی است که نمایشگاههای تخصصی مهم را به مقاصد 

گردشگر پذیر و اشتغال آفرین تبدیل می کند)مایس(.
پرنده کیش اینوکس که هر سال به طور نمادین درآسمان آبی 
خلیج فارس و کیش این دردانه زیبا به پرواز درمی آید، استعاره ای 
است از روایت پیشرفت با این پیام که می توانیم وفاق، تفاهم وهم 
افزایی را درعین تفاوت ها تجربه کنیم و با پرهیز از نگاههای بخشی 
و سلیقه ای، در مسیر توسعه همه جانبه و متوازن ایران و دستیابی 

به اقتصادی شفاف و شناسنامه دار گام برداریم.
10 سال برگزاری منظم و روبه رشد یک رویداد، سری پر شور 
و دلی لبریزعشق و ذهنی خستگی ناپذیرمی خواهد و دست آخر 
آمادگی برای تاب آوردن و خون دل خوردن و مدیریت بحران. چه 
به قول خواجه شیراز "با دل خونین، لب خندان بیاور همچو جام/ 

نی گرت زخمی رسد آیی چو چنگ اندر خروش”.
تصویر آخر اما امید بخش بود: مشارکت کنندگان و بازدیدکنندگان 
از این نمایشگاه بزرگ، هنگام خروج با این نوشته روبرو بودند: 
سپاس از همراهی شما و به امید دیدار در کیش اینوکس 2024 / 

14 تا 17 آبان 1403

در میان منازعه سیمانی وزرای مسکن و اقتصاد، قیمت این متریال ساختمانی دچار بحران شد 

آوار دیوار سیمان بر خانه های مردم! 
گروه اقتصاد - این روزها وضعیت به گونه ای است که گویی مسئولان در یک کره دیگر زندگی می کنند و مردم اهل دنیایی دیگر هستند! وضعیتی که 
معیشت ملت را با معضلات فراوانی روبه رو کرده و تنها واکنشی که از میان مسئولان امر مشاهده می کنند وعده بهبود در آینده و توهم گل وبلبل بودن 

حال است. 

وایت ده سال تلاشکیش اینوکس، مجمع اقتصادی غرب آسیا ر

ماجرا از آنجا 
شروع شد که 

مهرداد بذرپاش، 
وزیر مسکن 

در اظهارنظری 
بودن سیمان 

و فولاد در 
بورس کالا را 
عامل گرانی 
و مشکلات 

مسکن 
معرفی کرد، 
ولی احسان 

خاندوزی، 
مخالفت خود 
را با این اقدام 

اعلام کرد

آغاز عملیات اجرایی یک ابرپروژه ملی در جزیره زیبای کیش توسط شرکت بیمه 
ملت را باید نقطه عطف نه تنها در تاریخ صنعت بیمه بلکه اقتصاد ایران قلمداد کرد 
چرا که در 4 سال آینده اثر این سرمایه گذاری موفق نمایان خواهد شد و سود آن 
نه تنها به سهامداران بیمه ملت می رسد بلکه باعث رونق گردشگری در ایران هم 

می شود.
خروج کامتینا از کمای 10 ساله

به گزارش  روابط عمومی بیمه ملت به نقل از دنیای بیمه، خروج ابرپروژه کامتینای 
بیمه ملت پس از چندسال بلاتکلیفی یکی از دستاوردهای این شرکت در دوره 
مدیریت علیرضا یزدان دوست به شمار می رود چرا که این خطر وجود داشت که 
سازمان منطقه آزاد کیش در یک اقدام از بیمه ملت سلب اختیار کند و زمین را در 
اختیار دیگر سرمایه گذاران قرار دهد تا اینکه هیات مدیره بیمه ملت تصمیم گرفت 

مانع از دست رفتن این فرصت کم نظیر سرمایه گذاری شود.
سال 1389 بود که بیمه ملت یک زمین از سازمان منطقه آزاد کیش خریداری و 
حدود 103 میلیارد تومان تا سال 1394 هزینه کرد تا برای سهامداران اش ارزش آفرینی 
و سودسازی کند اما با گذشت سال ها اقدامی جدی صورت نگرفت تا اینکه بهمن 
سال گذشته بود که یزدان دوست از یک خبر مهم پرده برداشت. خبر این بود که 
پروانه ساختمانی کامتینا در 3 بهمن 1402 صادر شد. 2 هفته بعد از صدور این 
مجوز مدیرعامل بیمه ملت اعلام کرد: پس از گذشت حدود یک دهه تکلیف زمین 
کیش شرکت مشخص شد و پروانه ساختمانی مجموعه تجاری، اقامتی و تفریحی 
اوایل بهمن ماه اخذ و عملیات اجرایی احداث این مجموعه عظیم و ارزشمند بیمه 

ملت آغاز خواهد شد.
سرانجام هفته گذشته و همزمان با نمایشگاه بانک، بیمه و بورس در جزیره کیش 
استاد  و علی  آزاد کشور  مناطق  عالی  شورای  عبدالمالکی، دبیر  با حضور حجت 
هاشمی، رئیس کل بیمه مرکزی و مدیران عامل شرکت های بیمه کشور، سرانجام 
عملیات اجرایی مجتمع تجاری، اداری و تفریحی کامتیا شروع شد تا از آن به عنوان 

یک نمونه سرمایه گذاری موفق در منطقه آزاد تجاری کیش یاد شود.
نکته قابل تامل اینکه عبدالملکی مشاور رئیس جمهور و دبیر شورای عالی مناطق 
آزاد تجاری، صنعتی و ویژه اقتصادی کشور در مراسم کلنگ زنی ابرپروژه کامتینای 
بیمه ملت به دیگر شرکت های بیمه هم پیشنهاد کرد تا برای سرمایه گذاری به سراغ 
پروژه های مشابه دیگر در مناطق آزاد ایران بروند. او با ابزار خرسندی از اقدام بیمه 
ملت در راه اندازی پروژه یادشده، اظهار کرد: این پروژه می تواند نمونه موفق برای 
سرمایه گذاری در جزیره کیش باشد و بناست کار اجرایی این پروژه به سرعت پیش 

رفته و در مدت زمان مقرر به بهره برداری برسد.
مرکزی و  بیمه  کل  و رئیس  کشور  اقتصادی  عالی رتبه  مقامات  از  یکی  حضور 
همچنین مدیران عامل شرکت های بیمه کشور در مراسم آغاز عملیات اجرایی کامتینا، 
می تواند مهر تاییدی بر انتخاب بیمه ملت در حوزه سرمایه گذاری پربازده قلمداد شود 
و الگویی برای سرمایه گذاری دیگر بیمه گران باشد، چه اینکه به گفته دبیر شورای 
عالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی کشور، در حال حاضر 850 پروژه در مناطق آزاد 
وجود دارد که تا مرحله صدور مجوز پیش رفته و از شرکت های بیمه دعوت می شود 

تامین مالی بخشی از این پروژه ها را بر عهده بگیرند.

بیمه ملت؛ سرمایه ملی و کامتینا ثروت ملی
ثروت آفرینی یکی از ماموریت های شرکت های بیمه است چه اینکه سود پایدار 
و مستمری از حیث عملیات بیمه گری نمی توان متصور بود و از این سو، حضور 
بیمه گران در پروژه های سرمایه گذاری با افق روشن و بلندمدت یکی از ضرورت های 
همیشگی است و از این جهت به نظر می رسد بیمه ملت به عنوان یک سرمایه ملی 
در صدد است تا کامتینای جزیره کیش را به یک ثروت ملی و البته منبع سودساز 
پایدار برای سهامداران خود تبدیل کند. پروژه ای که نه فقط تضمین کننده روند 
سودسازی نماد ملت خواهد بود بلکه باعث رونق گردشگری، ایجاد اشتغال و تقویت 

پایه های اقتصاد ایران در جزیره کیش خواهد شد.
پایان انتظار 10 ساله و امید به آینده

سهامداران بیمه ملت یک دهه چشم انتظار به ثمر نشستن پروژه سرمایه گذاری 
کامتینا بودند و مدیرعامل این شرکت می گوید: زمینی که حالا کار اجرایی پروژه کامتینا در 
آن آغاز شده، از سال 1389 تا 1401 عملا بدون اقدامی موثر باقی مانده بود، اما از شهریور 
سال گذشته و با تغییر تیم مدیریت بیمه ملت و در سایه ی همدلی موجود در هیات 
مدیره شرکت، موفق شدیم هم فرایند اخذ پروانه را طی کنیم و هم فرایند خاک برداری و 
تسطیح زمین را در مدت زمان کوتاه به انجام رساندیم و حالا بتن ریزی نیز آغاز شده و تا 
کمتر از 4 هفته آینده بتن ریزی پی فونداسیون هم به پایان خواهد رسید. یزدان دوست 
سرمایه گذاری بیمه ملت در این ابرپروژه را یک نقطه عطف در تاریخ شرکت می داند و 
تاکید می کند: این سرمایه گذاری باعث تقویت بنیه مالی بیمه ملت خواهد شد و با خلق 

ثروت برای سهامداران، روی نماد ملت هم اثر مثبت خواهد داشت.

کامتینا؛ 4 سال بدون توقف
بنا نهادن یک ابرپروژه گردشگری و تجاری در زمینی به مساحت 30 هزار متر 
مربع، البته بدون چالش نخواهد بود به ویژه اینکه قرار است 76 هزار متر مربع 
ساختمان در 3 بخش تجاری، اداری و تفریحی برپا شود، آنهم در 4 سال و به همین 

سبب توقف دیگر جایز نیست.
یزدان دوست توضیح می دهد که پروژه کامتینا، شامل 1.5 طبقه تجاری و 8 طبقه 
اداری است و فضای اقامتی، تفریحی و گردشگری پروژه هم در 4 طبقه بنا می شود 
که در 4 سال آینده به بهره برداری کامل خواهد رسید و گامی بزرگ برای ایجاد 

اشتغال و رونق گردشگری در کیش برداشته می شود.
مولدسازی دارایی ها به سبک بیمه ملت

به گزارش دنیای بیمه، شرکت بیمه ملت از زمان حضور علی رضا یزدان دوست و 
اعضای هیات مدیره فعلی با متمرکز شدن بر اصلاحات بنیادین مبتنی بر یک نقشه 
راه تلاش کرده اند از حاشیه ها فاصله بگیرند و روی مزیت ها و فرصت ها متمرکز 
شوند. شرکتی با سرمایه ثبت شده 30 هزار و 657 میلیارد و 213 میلیون ریال و البته 
بالاترین سطح توانگری مالی، حالا خود را آماده یک پرش می کند و 4 سال دیگر نتیجه 

یکی از مهم ترین تحولات در حوزه سرمایه گذاری شرکت نمایان خواهد شد.
سرمایه گذاری در کامتینا را می توان یک الگوی موفق و سبک جدید از مولدسازی 
دارایی ها در صنعت بیمه قلمداد کرد و باید دید دیگر شرکت های بیمه برای استفاده 
بهینه از دارایی های راکد خود چه برنامه ای ارائه خواهند کرد و آیا می توانند پایه های 

سودسازی و ثروت آفرینی خود را تقویت کنند؟

دنیای بیمه از یک سرمایه گذاری خاص گزارش می دهد
وژه کامتینا پر وت سازی بیمه ملت با ابر ثر


